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WROCŁAW / GMINA KŁODZKO. Komisja Oceny Przedsięwzięć Inwestycyjnych pod koniec tego
miesiąca wypowie się co do korytarza, którym pobiegnie odcinek S8 przez gminę Kłodzko. Jej wójt
Zbigniew Tur poinformował, że analiza dokonana przez KOPI wskazuje, iż warianty korytarzowe A4
(tzw.  tunelowy)  oraz  A2  (wokół  Gór  Bardzkich)  otrzymały  taką  samą  ilość  punktów za  ocenę
kryteriów.

- Po przedstawieniu przeze mnie argumentów przemawiających za wariantem A4, popartych ponad
dwoma tysiącami podpisów przesłanych do GDDKiA, a także stanowiskami wójtów, burmistrzów,
starosty powiatu kłodzkiego oraz Komitetu Przeciwko Budowie S8 w wariancie A2, przedstawiciele
GDDKiA wskazali, iż decyzja KOPI zapadnie pod koniec maja, jednak ze względów ekonomicznych
utrzymują stanowisko preferujące wariant A2 - akcentuje wójt. I dodaje: - Obydwa warianty będą
przedstawione we wniosku o wydanie decyzji środowiskowej. Na tym etapie zostaną przeprowadzone
konsultacje społeczne pod kątem środowiskowym, społecznym i krajobrazowym. Ostateczna decyzja
zapadnie po spotkaniach z mieszkańcami.
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